

COMPANY BROCHURE

VOL.01









the horizon Crafting a memorable sky journey

Due to the impact of the COVID-19 pandemic, international travel has been restricted and private spaces have become more important. Private jet travel, which was previously in low demand, is now gaining attention as a means for business and tourism. As a popular destination for business and tourism, and a transit point for long-haul flights, Japan receives a large number of private jets on an irregular basis. With multilingual staff available, ATG (All Time Ground Service) provides safe and reliable "ALL TIME" ground service that meets our clients' needs 24/7.

Values and trends are constantly evolving, we strive to provide our clients with the best memories at Japan's gateway airports. At ATG, we are always looking ahead and committed to providing our clients with the best air travel experience possible.

新冠疫情的影响,让国际旅行受到限制,隐私空间变得更加重要。而之前需求不高的私人飞机旅行,现在则成为商务和旅游的新宠。作为商务和旅游的热门目的地,同时也是长途飞行的中转站,日本不定期接待大量的私人飞机。在这一背景下,拥有多语言人才的All Time Ground Service (全日行),为所有飞抵日本的公务机提供安全可靠、全天候的"ALL TIME"地面保障及相关服务。

随着时代的变迁,价值观的多元化,我们的目标是为在日本机场使用我们服务的客户提供最美好的回忆。我们始终着眼未来,致力于为客户提供最佳的空中旅行体验。

ALLINE SUPPORT



Busine



BUSINESS

GROUND HANDLING 地面保障

- I. Permit applications飞行许可申请
- II. Operational Support Services 运控支援服务
- III. In-Flight Catering 机上餐食服务
- IV. Hangar and Maintenance 机库和维修支持
- V. Transportation and Hotel 车辆和酒店安排
- VI. Special Flights Handling 特别机保障服务



CHARTER SUPPORT 包机服务

BUSINESS **7.**

- Business Jet Charter 商务包机服务
- II. Domestic Helicopter Charter 国内直升机包机服务
- III. Medical Evacuation Charter 急救医疗包机



AVIATION FUEL 航空燃料

BUSINESS **13**

- I. Aviation fuel sales 航空燃料销售
- II. Procurement of lubricants, engine oils, etc. 润滑油、发动机油等采购
- III. Fuel-related proposals 燃料相关提案



CONSULTING 公务机相关资讯

BUSINESS

- I. Domestic/international charter 包机咨询
- II. Business jet operation 公务机运营咨询
- III. Business jet purchase 公务机购买咨询
- IV. Business jet management 公务机管理咨询
- V. Japan tourism 日本旅游咨询



▶ Permit applications飞行许可申请

We offer full assistance in obtaining the necessary permits for business jet operations at Japanese airports.

我们为公务机在日本机场起降时所需的各种许可的申请提供全面支持。

- I Charter permit / 包机许可
- II Domestic flight permit / 日本境内移动许可
- III Airport usage application / 机场设施使用许可
- IV Crew embarkation permit, etc. / 机组人员入境许可等

▶ Operational Support Services 运控支援服务

We offer essential information needed for business jet operations, including NOTAM, AIP, and landing restrictions. In addition, we provide ground services before takeoff and after landing to ensure seamless and comfortable operations.

我们为公务机起降提供必要的信息,如 NOTAM、AIP 和着陆限制,并在出发前和到达后提供必要的地面服务,以确保客户平稳舒适地起飞和着陆。

- I Marshalling & chocks / 机场地面引导 & 轮挡
- II Wastewater, water & waste disposal / 污水,清水及垃圾处理等 (restrictions may apply depending on the airport)
- III Passenger and crew on-site vehicle arrangements / 机场内的移动引导与现场车辆安排
- IV Documentation & FPL Printing, etc. / 资料与 FPL 打印等

▶ In-Flight Catering 机上餐食服务

We partner with various restaurants and hotels throughout Japan to provide carefully selected Japanese, Chinese, and Western cuisine tailored to our clients' preferences. (Michelin meals require advance reservations.)

我们与日本各地的餐厅和酒店合作,为客户提供精心挑选的日式、中式和西式美食,以满足客户的个性化需求。客户可以在飞行中享受独特的美食体验。(米其林餐厅配餐需提前預约)

► Hangar and Maintenance 机库和维修支持

We offer adaptable support for unforeseen weather and scheduling changes, including providing recommendations for optimal parking locations, alternative airport options, and maintenance services. We can also arrange hangar usage in various locations throughout Japan.

我们能够灵活应对突发的天气状况和航班变更,为您 提供最佳的停机场所以及其他机场的移动和维护建 议。我们还为您提供日本国内机库的使用调整服务。

▶ Transportation and Hotel 车辆和酒店安排

We collaborate with various hotels and transportation companies across Japan to offer personalized accommodation and transportation options that suit our clients' preferences and budgets during their stay. 我们与日本全国众多的酒店和接送公司合作,根据客户的要求和预算,安排其到日本时的住宿和接送服务。

▶ Special Flights Handling 特别机保障服务

Our experienced team handles VIP flights, including those carrying royalty, heads of state, and diplomatic personnel. We ensure smooth and secure operations. We also provide detailed information and support for medical evacuations flight.

我们拥有经验丰富的专业员工团队,能快速、安全 地为外交航班的来日提供特别机保障服务。此外, 救护医疗航班来日时,根据目的地机场的细节提供 相应信息和建议,并进行调整和协调。



Business 02
CHARTER
SUPPORT



Business 03

AVIATION

FUEL SALES

▶ Business Jet Charter 国际商务包机服务

We offer a range of aircraft options and routes tailored to our clients' needs, supporting both short and long-haul flights to enable rapid and comfortable travel worldwide. 我们提供根据客户需求量身定制的机型和路线,并支持短距离和长距离航班。我们的服务可以实现客户在全球范围内的快速和舒适的移动。

We work closely with domestic helicopter operators to provide customized helicopter models and plans to meet the needs of our clients, whether it be for business, tourism, or filming. We also provide transfer services between business jets and helicopters, with tailored solutions in accordance with airport restrictions.

我们与日本国内直升机运营公司密切合作,提供商务、旅游、拍摄等各种需求的直升机机型和计划。此外,我们还将根据机场限制为客户提供公务机和直升机的换乘服务。

▶ Domestic Helicopter Charter 国内直升机包机服务



► Medical Evacuation Charter 急救医疗包机 We arrange medical evacuation charters tailored to the patient's condition, such as illnessesor or traffic accidents abroad, unforeseen accidents in Japan, or overseas transport of newborn incubators. Even when transportation by airline is difficult, we provide prompt and safe emergency transport support 24 hours a day. 我们根据患者的病情,提供 24 小时快速且安全的急救运输支持,例如海外的疾病或交通事故、日本的意外事故或新生儿保育箱海外运输等。

We have a broad network of fuel companies both domestically and internationally, enabling us to provide swift and reliable fuel procurement services for aircraft. There are many airports both in Japan and overseas where refueling is possible, and we provide optimal fuel services tailored to our clients' flight schedules. We also supply high-quality lubricants, engine oil, and other related products that are carefully selected for safety and quality. Our services simplify the procurement of fuel and oil for our clients, enabling them to achieve smooth operations.

我们与国内外多家燃料公司建立了广泛的网络,可快速、可靠地为公务机提供燃料采购服务。国内外的多个机场都提供加油服务,我们将根据客户的航班计划提供最优质的燃料服务。此外,我们还提供润滑油和发动机油等相关服务,提供安全和高品质的产品。我们的服务简化了客户的燃料和油品采购,并帮助客户实现平稳的运行。





We offer consulting services related to the operation of business jets and propose domestic and international charter flights.

我司提供与公务机相关的各类咨询服务,以及日本境内外包机咨询。

Charter Consulting 包机咨询

We support our customers in selecting and arranging the optimal aircraft tailored to their needs, and propose the best routes based on their destination and budget. 我们根据客户需求提供最佳机型提案,并根据目的地和预算提供最佳航线建议。

We utilize our expertise in domestic regulations, route planning, and airport restrictions to propose optimal flight plans while ensuring compliance and safety. 我们依据国内法规、航线规划以及机场限制等专业知识,为您提供最佳的飞行计划。

Operation Consulting 公务机飞行咨询

Purchase Consulting 公务机购买咨询

We select the most suitable model based on your requirements and budget, taking into consideration factors such as asset value, maintenance cost, and performance. 根据您的需求和预算并综合考虑资产价值、维护成本和性能等因素为您选择最合适的机型。

We provide comprehensive assist for the management of business jets, including cost optimization, tax-saving measures, and aircraft parking proposals. 我们为公务机的管理提供咨询服务,包括运营成本优化、节税策略以及停机方案等。

Management Consulting 公务机管理咨询

Japan Tour Consulting 日本旅游咨询

Based on your interests and needs, we will create a customized travel plan for you, allowing you to fully experience the charm of Japan.

根据您的兴趣和需求,我们将为您策划定制的最佳旅行计划,让您充分体验日本的魅力。

Company Overview 公司简介

Company Name / 公司名 ALL TIME GROUND SERVICE Co., Ltd. / 全日行股份有限公司

Address / 地址 608 Nikken Bldg., 5-1-8, Nishinakajima, Yodogawaku,

Osaka city, Osaka 532-0011, Japan

TEL/电话 +81-6-7777-5758

FAX/传真 +81-6-7777-5759

Capital / 注册资金 17.5 million yen (as of March 2023) / 1750 万日元

Foundation / 成立日期 March 2023 / 2023年3月

Business / 业务内容 · Aircraft flight operation support services

Assistance in preparing various applications

Import and sales of aircraft fuel

Aircraft security services

Aircraft operation and maintenance services

Aircraft charter and leasing services

Handling of air cargo

· Import, export, and sales of aircraft

Travel agency services based on the Travel Industry Act

Customs clearance services

Consulting services related to the above items

• All businesses incidental or related to the above items

CONTACT US

ALL TIME BE YOUR SIDE



TEL: +81-6-7777-5758



FAX: +81-6-7777-5759



EMAIL: ops@atg-fbo.co.jp